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Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Woensdagavond 2 maart waren alle
politieke partijen uitgenodigd in de
Dreef om van gedachten te wisselen
over een mogelijke vertraging van de
verhuizing van de Dreef. VVD en
Geldrops Belang waren niet aanwezig,
maar hadden per brief aangegeven ach-
ter de verstrekking van het
extra krediet te staan. Dit
krediet is nodig om de
extra kosten voor geluids-
technische aanpassingen te
kunnen beta-
len. Pas in
een laat sta-
dium is be-
kend gewor-
den dat de
construct ie
van het dak
geen extra
geluidsdemping toe laat. Het dak moet
hierdoor vervangen worden. Het extra
krediet is hiervoor bestemd.

In de discussie werd een meningsver-
schil tussen oppositie en coalitie duide-
lijk. Terwijl de oppositie de revitalisering
van het winkelcentrum niet wil ophou-
den is de coalitie van mening dat er ver-
schillende nieuwe opties zijn die onder-
zocht moeten worden. Deze opties zijn:

w Bezuiniging van 300.000 euro op 
de totale verbouwing 

w Verplaatsen van de Dreef naar een
nieuwe locatie en de kerk verkopen 

w De kerk afbreken en op dezelfde 
plek nieuwbouw plegen 

De oppositie (DGG, CDA,
PvdA/Groen Links en DPM)
zijn van mening dat een

onderzoek geen
vertraging van
de revitalisering
met zich mee
gaat brengen.
Project-ontwik-
kelaar de Ley gaf
aan dat er toch
al vertraging is,
omdat C1000
een bezwaa-

schrift tegen de plannen in Genoenhuis
heeft ingediend. Hiermee wordt de
bouw van de supermarkt in Genoenhuis
vertraagd en daarmee ook de daaraan
gekoppelde revitalisering van het win-
kelcentrum. Verder gaf hij aan dat het
moeilijk is om met de gemeente tot
afspraken te komen over de Coevering.
Telkens lijken de spelregels te verande-
ren en zitten er andere mensen vanuit
de gemeente aan tafel. Er is ook geen

Lees verder op pagina 5
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Tijdens de laatste raadsvergadering was het toekennen van een extra
krediet voor de verbouwing van de Dreef van de agenda gehaald. De
coalitie had aangegeven een aantal alternatieven te willen onderzoe-
ken. Men was geschrokken van de hoge uitgaven die nodig waren voor
de verbouwing van de Petrus en Paulus kerk. Tijdens de gedachtewis-
seling tussen politiek, Dreef, winkeliers, projectontwikkelaar, wijkver-
enigingen en bewoners bleek dat er meer problemen zijn. Ook de revi-
talisering van het winkelcentrum vlot minder dan de winkeliers en de
projectontwikkelaar zouden willen. Een afvaardiging van de politieke
partijen gaat binnenkort weer rond de tafel zitten met de winkeliers en
de projectontwikkelaar om te kijken waar de schoen wringt.

Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van groep 4 tot en met groep 8 is er
weer op vrijdag 15 april. Tussen 19.00
en 21.00 uur kun je weer lekker dansen
op muziek gedraaid door DJ Danuta en
DJ Nicole. Pasje verplicht. Entree: � 1,00
inclusief één consumptie en vol is vol.
Heb je nog geen pasje? Neem dan een
pasfoto en 1 Euro extra mee zodat wij
er een voor jou kunnen maken.

Rollerdisco Vrijdag 1 april gaat de eer-
ste rollerdisco van dit jaar weer van
start! Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je
weer lekker skaten op muziek gedraaid
door de Crazy disco DJ's Eric en Rene.
Natuurlijk zullen er weer diverse skate
toestellen staan. De entree is gratis maar
elleboog-, knie- en polsbescherming zijn
verplicht!

Keramiek Er zijn nog enkele plaatsen
vrij bij de keramiekgroep op donder-
dagmiddag,van half twee tot vier uur.
Heb je interesse kom dan eens geheel
vrijblijvend langs. Of even naar Els
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040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00
zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop
040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl
040 - 285 17 31

040 - 285 81 20

CCaaffeettaarriiaa  ““DDee  CCooeevveerriinngg””
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 285 40 71

www.winkelcentrum-coevering.nl

040 - 286 71 44

Roel Hulsman
Uw groenteman, voor
al uw groente en fruit



Op zaterdag 26 februari heeft burge-
meester Donders- De Leest een grens-
steen onthuld op de oude grens van de
voormalige gemeenten Geldrop en
Mierlo. Met het plaatsen van de grens-
steen wordt een stukje geschiedenis
vastgelegd. De onthulling werd feeste-
lijk opgeluisterd door de vier gilden die
Geldrop en Mierlo rijk zijn. Vanuit
Geldrop èn Mierlo kwamen de gilden
naar de plaats van de onthulling. Na
afloop was er een gezellig samenzijn
met een drankje. Door het koude weer
vroegen de meeste mensen naar een
warme kop erwtensoep.

Het idee voor de grenssteen is ontstaan
in 2003. Geldrop en Mierlo stonden op
het punt om te gaan fuseren en het leek
de plaatselijke gilden een goed idee om
de oude grens te markeren. Gesteund
door het college van Burgemeester en
wethouders, is het idee verder uitge-
werkt. Het betreft een steen van onge-
veer 0.8 x 1.2 meter, voorzien van de
oude gemeenten- en gildenwapens.

Het afbeelden van de oude wapens en
logo's brengt de samenvoeging symbo-
lisch in beeld. De grenssteen is geplaatst
nabij de slagboom aan het einde van de
Sluisstraat. n

De foto's van de onthulling zijn terug te
zien op www.wijkbladcoevering.nl.
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

dat rondhangende jongeren geen rond-
jes over de parkeerplaats kunnen rijden
met hun auto. Nu wordt de parkeer-
plaats hier nog regelmatig voor
gebruikt. n

Anti-sscheur  paaltjes
geplaatst

Op de parkeerplaats bij de gemeente-
tuintjes en de midgetgolfbaan zijn een
aantal betonnen paaltjes geplaatst.
Deze paaltjes moeten er voor zorgen

Onthulling  Grenssteen

Voor bridgers die houden van gezellig-
heid en die ontspannend een kaartje
willen leggen is er goed nieuws.

De Bridgeclub "Op Dreef" in Geldrop
heeft weer plaats voor enkele paren. 
We spelen in de ruime accommodatie
van het Sociaal Cultureel Centrum De
Dreef naast het Winkelcentrum in de
Coevering op donderdagmiddag van
13.30 uur tot 16.45 uur.

In de zaal wordt niet gerookt.

De bridgeclub gaat eens per jaar een
weekend op reis. Dit jaar wordt het 15
jarige bestaan ook feestelijk gevierd. 

U kunt zich aanmelden bij de heer C.
van Es via telefoonnummer 040-
2261179 of u  komt even langs op don-
derdagmiddag in De Dreef. U bent van
harte welkom. 
n

GGooeedd  nniieeuuwwss  vvoooorr
bbrriiddggeelliieeffhheebbbbeerrss
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Vanwege zijn verle-
den heeft Frits
Crooymans een
zwak voor groen. Hij
heeft er ook veel ver-
stand van. Het
gesprek gaat onder-
tussen over de
groenvoorziening op

het terrein aan de J. Carstenszweg.
Daar zijn inmiddels alle bomen gekapt.
Frits vindt het zonde dat er niet een aan-
tal bomen ingepast konden worden. In
het algemeen is er te weinig aandacht
voor het groen in Geldrop, geeft hij
aan. 
Natuurlijk kwamen ook de nieuwe plan-
nen, die de coalitie voor de Dreef in
gedachten heeft, weer ter sprake. Op
mijn vraag waarom niet al tijdens de
commissievergadering over mogelijke
alternatieven gesproken is, is Frits dui-
delijk. We kregen de stukken kort voor
de vergadering. Toen we na de com-
missievergadering met de coalitie over-
leg hadden, kwamen de alternatieven
op tafel. Die willen we graag onder-
zocht hebben. Volgens Frits Crooymans
kan zeven ton worden bespaard. 
Hij ziet het meeste in een verhuizing
van de Dreef richting Mackenziestraat.
Het bestemmingsplan is hier helemaal

in lijn mee. Dat heeft hij nagetrokken,
voordat hij dit plan lanceerde. De kerk
kan volgens hem verkocht worden. Er is
al een gegadigde. Tijdens het politiek
overleg in de Dreef heeft hij gevraagd
of er iemand problemen had om de kerk
te verkopen aan een uitvaartonderne-
ming. Daar kwam van de kant van de
ondernemers de nodige weerstand
tegen. Ze willen het winkelcentrum ver-
levendigen en vinden een dergelijke
onderneming dan ook geen goed idee.
Ze waren ook bang voor de benodigde
parkeerruimte. Daarbij zijn ze volgens
Frits Crooymans vergeten om te denken
aan de extra inkomsten die een mortu-
arium met zich mee kan brengen.
Op de locatie Mackenziestraat zijn vol-
gens hem voldoende parkeermogelijk-
heden te creëren. Dat de Dreef geen
evenementenplein meer tot haar
beschikking heeft op deze nieuwe loca-
tie is volgens hem geen probleem. Daar
werd toch maar een paar keer per jaar
gebruik van gemaakt. En men kan altijd
voor een dergelijke activiteit op een
andere plaats terecht.

De revitalisering van het winkelcentrum
is belangrijk voor het CDA. Het winkel-
centrum heeft een centrale functie.
Daarom staat hij ook open voor een

IInn  ggeesspprreekk  mmeett
FFrriittss  CCrrooooyymmaannss
Daags na het politiek overleg in de Dreef over de verbouwing van het
wijkcentrum, had ik een gesprek met Frits Crooymans. Hij is pas sinds
een goed jaar fractievoorzitter van het CDA. Omdat hij voordien nooit
in de gemeenteraad heeft gezeten kijkt hij fris tegen de zaken aan. Hij
vindt het voorzitten van de fractie boeiend werk. Een volgende periode
wijst hij in ieder geval niet af.

gesprek met de winkeliers over de revi-
talisering. Wel moet het initiatief van
hun kant komen. Het CDA kan geen
handen met ijzer breken, maar kan wel
het gesprek met de winkeliers gebrui-
ken om de wethouder aan te spreken.

BOSE
Ons laatste onderwerp ging over BOSE.
Het CDA is tegen een weg langs de
oostkant van Geldrop. Daar is geen dis-
cussie over mogelijk. Wel moet volgens
Frits Crooymans iets gedaan worden
aan de problemen op het Bogardeind.
Hij ziet een mogelijke oplossing in nieu-
we aansluitingen naar de A67, waar-
door het verkeer sneller weg kan. Een
tunnel is daarnaast ook prima alternatief
om de problemen op te lossen. n

Rob Biesters

SSlloooopp  SSppoorrtthhaall  //
HHoooogg  eenn  DDrroooogg
bbiijjnnaa  kkllaaaarr
De sloop van de Sporthal en Hoog en
Droog is een paar weken geleden van
start gegaan. Tegen de tijd dat u dit
wijkblad leest zal de sloop grotendeels
voltooid zijn. Begin 2006 zal de sporthal
weer open kunnen; Dat is op dit mo-
ment de verwachting.
Onze fotograaf Cor van Dee heeft een
groot aantal foto's gemaakt tijdens de
sloop. U kunt met eigen ogen zien wat
de brand heeft aangericht. Het zijn tries-
te foto's van een ooit mooie sporthal en
een gezellige Hoog en Droog. Over
enige tijd wordt  alles weer herbouwd
en in de oude glorie hersteld. Dan zijn
deze foto's slechts een herinnering. 

De foto's zijn zoals altijd te zien op
www.wijkbladcoevering.nl.

Fritz Crooymans

Een goed advies bij verkoudheid? Een nieuw kleurtje 
in je haar? Of je lekker laten verwennen in onze 
schoonheidssalon?

Het kan allemaal bij DA Drogisterij Coevering.

DA Drogisterij de Coevering
WC Coevering 20-21
5665 GA  GELDROP
040-2855488



Alles wordt op de
gevoelige plaat vast-
gelegd. 

Zover we weten
wordt er regelmatig
naar de foto's geke-
ken op het Internet.
Niet iedereen is daar
blij mee. We zouden
bezig zijn met ramp-
toerisme. Dat heb ik
even laten inwerken.
We staan inderdaad graag vooraan, leg-
gen alles vast en hebben al een hele
verzameling foto's bij elkaar ge-knipt. Ik
kan het toch echt geen ramptoerisme
noemen. We zijn er eveneens bij als er
na de sloop van de Sporthal weer ge-
bouwd gaat worden. We zijn ook bij de
feestelijke opening. Die foto's maken we
liever. Noem het maar een dure, uit de
hand gelopen hobby, want al die came-

ra's schaffen we zelf aan, zonder één
cent subsidie.
Het spel is heel simpel. Als u de foto's
niet wilt zien dan kijkt u gewoon niet.
Als u ze wel wilt bekijken dan kunt u
zoveel tijd als u hiervoor ter beschikking
heeft voor de 'Internet' buis doorbren-
gen. n

Flierefluiter
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enkele planning. Zo wordt vertraging
ook niet duidelijk. De winkeliers gaven
aan dat zij achter de opmerkingen van
de projectontwikkelaar stonden.

Vanuit de politiek werd hier zeer ade-
quaat op gereageerd. Intussen zijn de
gesprekken tussen de winkeliers, de pro-
jectontwikkelaar en de politiek weer op
gang gekomen.

Reactie van Wethouder Maasakkers
Er is inderdaad een nieuw bezwaar
ingediend door C1000. Hetzelfde
bezwaar is al eens eerder ingediend en
weerlegd door de gemeente en de pro-
vincie. We moeten kijken hoe het verder
gaat. Tot nu toe was de planning dat er
rond de zomer met de supermarkt op
Genoenhuis begonnen kan worden en
rond de jaarwisseling met de revitalise-
ring in de Coevering. De kritiek van de
projectleider en de winkeliers herkent
de wethouder niet. Sinds 2003 worden
alle verslagen direct naar de commissie
Ruimtelijke Ordering gestuurd. Die zijn
helemaal op de hoogte. Er zijn regelma-
tig gesprekken met de projectontwikke-
laar en die moet nu met de plannen
komen. We zijn volop bezig. Het is dan
ook jammer dat er nu weer ongerust-
heid wordt gemeld. Dat er elke keer
andere mensen van de gemeente aan

Vervolg van voorpagina; Revitalisering
winkelcentrum moeilijk proces

tafel zitten komt door de verschillende
onderwerpen die besproken worden.

Ook is de wethouder verbaasd over de
nieuwe plannen van de coalitie voor de
Dreef. Het is een complexe materie en
die hebben we goed onderzocht.
Verhuizen naar de kerk is de beste optie.
Daar moet alleen meer krediet voor
beschikbaar worden gesteld. Inderdaad,
de Mackenziestraat heeft een bestem-
ming voor algemene doeleinden. Daar
waren echter seniorenwoningen ge-
pland. Als dat niet doorgaat is het voor
de Dreef financieel niet aantrekkelijk om
naar die plek te verhuizen. Wethouder
Maasakkers verwacht de nodige weer-
stand van de omwonenden van de
Mackenziestraat. Het kan zelfs de voort-
gang van de revitalisering frustreren. Hij
is er in ieder geval niet blij mee dat de
politiek de verhuizing van de Dreef
weer opnieuw ter discussie stelt. 

Reactie van Wethouder van den
Tillaar
Ik heb tijdens de commissievergadering
van 8 maart namens het college laten
weten dat alle nieuwe alternatieven die
voorgesteld zijn door politieke partijen
niet goedkoper zijn en altijd vertraging
gaan opleveren.

De Dreef kan, nadat de verbouwing van
de kerk gereed is, vanaf april 2006 wor-
den afgebroken. Daarna kan met de fei-

telijke revitalisering van het winkelcen-
trum worden begonnen. Dit laatste kan
niet eerder omdat het huidige gebouw
van de Dreef in de weg staat voor de
nieuwe ingang van het Winkelcentrum.
Alle andere voorstellen voor de nieuwe
Dreef leveren zouden dus minimaal een
half jaar vertraging van de revitalisering
opleveren.

Het college leek overtuigd van de uit-
eenzettingen van wethouder van den
Tillaar. Ook dat bij de verbouwing van
de kerk de extra isolatie, de hoofdmoot
van de meerkosten, echt nodig is.
Daarbij gaven alle partijen duidelijk aan
het uitgangspunt in te nemen dat de
revitalisering geen vertraging mag oplo-
pen.

De heer Stravers van DGG wilde wel
een garantie dat de extra kosten niet op
De Dreef verhaald zouden worden. Van
den Tillaar wilde dit onderwerp naar
een later stadium verplaatsen, maar gaf
min of meer aan dat hier altijd wel een
oplossing voor komt.

Alle partijen deden nog geen definitieve
uitspraak zonder eerst overleg met de
achterban te willen plegen. Samen-
gevat lijkt het erop dat men akkoord zal
gaan met de verbouwing van de Petrus-
en Pauluskerk om de revitalisering van
het winkelcentrum niet te vertragen.
n

De laatste maanden zijn we druk bezig
geweest met het maken van foto's in de
Coevering. Eigenlijk moet ik voorname-
lijk spreken over mijn collega Cor, die
maakt de meeste prenten op dit
moment. Cor heeft zo zijn dagelijkse
ronde. Hij wandelt eerst langs de sport-
hal en vervolgens even naar de Dreef
voor een kopje koffie. Daarna gaat hij
door naar de Reinoutlaan om als laatste
de nieuwbouw van St. Cyr aan te doen.

Ramptoerisme?
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Avonds zouden we uit gaan eten.
Daarom wilde Sylvia niet dat ik mee
ging voor de uitslag. 

Ze zou meteen naar ons toekomen als
dat nodig was. Het was duidelijk géén
goed nieuws. Toen ze ons, met tranen
in haar ogen, vertelde dat ze een
kwaadaardige tumor hadden ontdekt in
de lever die ze níét meer konden ope-
ren, waren we in shock. We omarmden
haar en huilden. Even later, toen ze
zichzelf weer een beetje onder controle
had, vertelde ze ons dat ze onmiddellijk
zou beginnen met chemotherapie. Háár
laatste redmiddel! Ze was niet van plan
om zomaar op te geven. Dat was pret-
tig om te horen; het stelde ons gerust. 

Ze vertelde ons dat een kennis van haar
al ruim tien jaar kanker had, en nog
steeds een acceptabel leven leidde door
de chemotherapie. Dat gaf haar hoop
en moed. Ze vond het nu wel hoog tijd
om haar zus Trudy in Canada te bellen.
Trudy zou op woensdag 14 maart aan-
komen op Eindhoven Airport. Sylvia
keek er zo naar uit om haar zus weer te
zien.

Op maandagmorgen 12 maart; ik was
net klaar met mijn dagelijkse training;
belde Sylvia me overstuur op dat ze zich
niet lekker voelde. Erger nog, ze zag erg
geel. Ze had de arts al gebeld en moest
direct naar het ziekenhuis. Zij vroeg of ik
mee wilde gaan. Na een douche en een
vluchtige make-up, kleedde ik me vlie-
genvlug aan. Een half uur later waren
we in het ziekenhuis. Ik schrok me wer-
kelijk rot toen ik Sylvia in het daglicht
zag. Ze was hartstikke geel. De bloed-
testen waren niet goed, zodat ze de vol-
gende dag onmiddellijk opgenomen
moest worden. Sylvia protesteerde. Kan
het niet volgende week, want mijn zus
komt overmorgen uit Canada? De arts
maakte haar toen duidelijk dat, gezien
de ernst van de situatie, dit niet moge-
lijk was. ....

Marijke Kieft.

Een  zeer  wrange  1  aprilgrap
Dit, helaas waargebeurde, verhaal begon op 27 januari 2001. Ik weet die datum nog precies, omdat we op
zondag 28 januari naar de opera Nabucco in Ahoy gingen. Zaterdagnacht, iets na enen, werden we opge-
schrikt door de deurbel. We renden zowat beiden de trap af naar de deur. Toch nog even door het kijkgaat-
je kijken wie er aan de deur stond.

Het was Sylvia, de buurvrouw. Die lijk-
bleek, en met een vertrokken gezicht
van pijn, aan de deur stond. Ze vroeg of
George even medicijnen op wilde halen
bij de apotheek. Ze lagen daar al klaar.
De zware pijn in haar buik hield haar al
ruim twee uur wakker. Ze dacht dat de
stress de oorzaak was, want een maand
eerder stierf haar zwager Jan, waar
Sylvia erg op was gesteld. Haar zus
Trudy en Jan woonden al geruime tijd
in Canada. Sylvia was net op dat
moment daar op vakantie. Ze bracht er
elk jaar de kersttijd door. 

De volgende morgen belden we Sylvia
op hoe het nu met haar ging? Gelukkig
was de pijn een heel eind gezakt, maar
of dat nu door de medicijnen kwam,
dat was natuurlijk de vraag. Heel verve-
lend dat we weg moesten. We zouden
het prettig vinden als Sylvia een vriend-
in belde, zodat ze niet alleen zou zijn.
Op maandagmorgen had ze een
afspraak met haar huisarts, die haar
direct naar het ziekenhuis doorverwees.
Ze belde of ik met haar mee wilde gaan.
Wij verbleven in het ziekenhuis van 's
middags twaalf uur tot half zes. Ze
namen de ene test na de andere. De
resultaten waren dusdanig slecht dat ze
de volgende morgen al direct moest
worden opgenomen. Ze opereerden al
meteen een dag later, ze waren
genoodzaakt om haar gaalblaas weg te
halen Toen we de dag na de operatie in
het ziekenhuis op bezoek gingen von-
den we een zeer opgewekte Sylvia in

bed. Ze zag er heel goed uit en was
opgelucht dat de oorzaak van die pijn
de galblaas was. De daaropvolgende
maandag mocht ze al naar huis. Dat
vonden we allemaal een beetje snel.
Haar zusje Mini en haar man brachten
haar thuis.

Diezelfde avond nodigde George en ik
haar uit voor het eten. Ik maakte een
lichte maaltijd klaar waar ze dol op was,
runder- carpatio en een wildbouillon
met ciabattabrood. Dit alles onder het
genot van wat glaasjes rode wijn en ten
slotte lekkere ijskoffie na. We hadden
een heerlijke avond. Ze voelde zich,
zoals zij mij vertelde, sinds een hele
lange tijd weer gelukkig. 

Ongeveer twee weken lang ging alles
naar wens. Ze klaagde wel dat de
muren op haar af kwamen en ze miste
haar werk. Ze wilde echter proberen om
halve dagen te gaan werken. Dat klonk
heel positief. Daarom was het zó
vreemd dat ze dat maar drie dagen vol-
hield, omdat ze zó ontzettend moe was.
Ze had ook totaal geen eetlust meer. Je
zag haar gewoon afvallen. Allemaal
zéér verontrustend! Op 1 maart moest
ze terug naar het ziekenhuis voor een
check-up. Toen ze in het ziekenhuis ver-
telde dat ze zich zo moe voelde, werd
ze onmiddellijk gescand. Op 8 maart
zou ze de uitslag krijgen. Op diezelfde
dag vierden we dat Nicole, onze oudste
dochter, twaalf en een half jaar in het
ziekenhuis werkte als medische afdeling
secretaresse. Nicole wilde geen receptie,
maar er was toch van alles te doen. 's

Bel Aroundio op nummer 0800-9001 of kijk op www.aroundio.nl
Aroundio is onderdeel van Securitas, ’s werelds grootste beveiligingsorganisatie.

• Een vakkundig geïnstalleerd draadloos
 alarmsysteem.
• Een beveiligingssticker. 
• De service van de Aroundio-medewerker die u
 adviseert over veiligheid, die de alarmopvolger
 assisteert en patrouilleert in de buurt.

• Permanente monitoring van de meldkamer.
• Opvolging door professionele beveiligings 
 medewerkers.
• Ervoor zorgen dat de woning na inbraak of  
 calamiteiten beveiligd en afgesloten achterblijft
 ook als u er niet bent.
• Géén jaarcontracten met lange opzegtermijnen!

Het volledige servicepakket van Aroundio bestaat uit: 

Aroundio biedt nu als eerste in Nederland een compleet woonhuisbeveiligingssysteem voor minder dan 1 euro per dag!

Een kwalitatief goede beveiliging, met vriendelijke service tegen een betaalbaar bedrag
Voor minder dan 1 euro per dag uw huis beveiligd!

Deel 2 kunt u verder lezen in onze vol-
gende editie.

Deel 1
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In het kort kun je schildersbedrijf en
verfspeciaalzaak van Gerven zo wel
noemen. Al ruim een jaar staat hun
advertentie elke maand in het Wijk-blad.
En dat terwijl ze aan de andere kant van
Gel-drop hun winkel hebben. Het is een
kleine, maar gezellige winkel, waar
naast het geven van een serieus advies
ook nog wordt gelachen.

Al vroeg op de ochtend zit ik met Sylvia
en Emmy (moeder en schoondochter)
aan tafel. "Dat gaat prima." klinkt het.
Als Sylvia even de winkel in gaat om een
klant te helpen zegt Emmy: "Ik had er
eerst wel even tegenop gezien, zo
samen met mijn schoondochter in de
winkel". Nu is ze echter reuze te spreken
over de samenwerking. Verfspeciaal-
zaak van Gerven bestaat al ruim 45 jaar.
Sinds 2003 heeft Sylvia de zaak van
haar schoonmoeder overgenomen.
Haar man Geert beheert het schilders-
bedrijf, een ideale combinatie.
Ondanks dat er een grote Gamma in de
buurt zit gaan de zaken goed. Als één
van de weinige zaken in de omgeving
heeft van Gerven een grote voorraad
behang. En behang is in op dit
moment. Wanneer het behang niet op
voorraad is dan is het, na bestelling, bin-
nen een paar dagen binnen. Naast alle
behangrollen staan er ook tientallen
boeken voor diegene die op zoek zijn
naar een speciaal motief. Verf wordt er
natuurlijk ook verkocht. Ze verkopen
alleen verf van een goede kwaliteit en
kunnen het in elke gewenste kleur leve-
ren. Daarvoor staat er een grote verf-
mengmachine in de winkel. De kleurge-
gevens kunnen worden opgeslagen, als
de klant dat wenst. Hierdoor is na jaren
nog bekend welke kleur de vorige keer
is gekocht. Sylvia heeft de nodige cur-
sussen gedaan, maar kleuren moet je
kunnen zien volgens haar en dat kun je
niet leren. 
Sylvia en Emmy kunnen advies geven

en verkopen alleen materialen van
goede kwaliteit. "Je moet alleen
materiaal verkopen waar je zelf
achter staat. Mensen denken dat
we duurder zijn, maar dat is hele-
maal niet zo". Hierdoor komen de
klanten soms van ver speciaal bij
van Gerven de materialen kopen.
Ondanks dat er soms een rij wach-
tenden staat. Ze zien nooit iemand
omdraaien. " Nu het voorjaar weer
voor de deur staat gaan veel men-
sen weer eens denken aan de voor-

jaarschoonmaak. Toch komen de men-
sen nu ge-spreider dan vroeger," vol-
gens Emmy. "Toen was er nog sprake
van een echte voorjaarsschoonmaak.
Nu be-hang weer in is zie je jongeren
behang kopen die de ouders mogen
komen plakken. Felle en vrolijke kleuren
zijn duidelijk weer in." 

Als u eens zin heeft in de voorjaars-
schoonmaak, uw huis van een nieuw
behang wilt voorzien of de kozijnen
eens goed in de verf wilt zetten, dan
weet u nu waar u naar toe kunt gaan:
naar verfspeciaalzaak van Gerven. n

Opbrengst gaat naar Actie voor
Haïti

Iedereen die op zoek is naar mooie,
leuke en nuttige spullen of naar uitbrei-
ding van zijn of haar verzameling moet
zondag 17 april naar De Dreef komen.
Daar wordt tussen 10.00 en 15.30 uur

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven...

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Maak de SP sterk
Praat mee

WORDT LID!

De SP komt op voor de belangen van de 
inwoners van Geldrop-Mierlo.

Bel 040-2853043 of kijk op http://geldrop.sp.nl

VVeerrffssppeecciiaaaallzzaaaakk  vvaann  GGeerrvveenn::
kklleeiinn,,  ggeezzeelllliigg  eenn  eeeenn  ggooeedd  aaddvviieess

een grote vlooienmarkt gehouden. De
opbrengst gaat naar de Actie voor Haïti.

De Actie voor Haïti loopt sinds twee jaar.
Martin de Bruijne en ‘zijn team’ voeren
de actie voor een weeshuis in Haïti.
Toekomstplannen zijn er nog genoeg.
Er wordt gewerkt aan het oprichten van
een stichting en gekeken naar mogelij-
ke andere projecten in dit op twee na
armste land ter wereld. Doel is om met
activiteiten geld in te zamelen. Ook
bewustwording speelt een rol. Martin
en het team proberen te bereiken dat de
mensen hier wat meer gaan beseffen
hoe goed ze het eigenlijk hebben. Meer
informatie over de Actie voor Haïti is te
vinden op www.actievoorhaiti.nl
Een aantal bijzondere items op het
gebied van kunst, antiek en curiosa
worden per opbod verkocht. De ver-
koop per opbod is rond 12.00 uur. De
vlooienmarkt op 17 april duurt van
10.00 tot 15.30 uur. De entree is 50
eurocent per persoon. Locatie is wijk-
centrum De Dreef, Winkelcentrum
Coevering 33 te Geldrop.

Mensen die nog spullen beschikbaar
willen stellen kunnen contact opnemen
met Martin de Bruijne: 040-3682208 of
06-22569353.

Vlooienmarkt
voor  Haïti
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Bellen mag altijd!
Uw wethouder Bas van den Tillaar,

0492 - 664907 of
fractievoorzitter Frits Crooijmans,

040 - 2856242.

Secretariaat Wim Evers, Laan van Tolkien 39,
Geldrop, 040 - 2851546.

FIETSEN:
Batavus
Sparta

Gouden Leeuw
Loeki

FIETSEN:
Batavus
Sparta

Gouden Leeuw
Loeki

BROM-/SNORFIETESEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

BROM-/SNORFIETESEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Paul van Lieshout
Mierloseweg 52

5666 KA  Geldrop
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Op maandag 21 februari heeft
wethouder Maasakkers van de
gemeente Geldrop-Mierlo de offi-
ciële starthandeling van de bouw
van de 112 koopwoningen in de
Coevering en Oran-jeveld in
Geldrop verricht. 

De firma Wooninc. ontwikkelt hier, in
opdracht van Woning-bouwvereniging
Beter Wonen Patri-monium, 20 riante
parkwoningen in de wijk Oranjeveld en
69 eengezinswoningen, patiowonin-
gen en woon-werkwoningen aan het
St. Cyrpark. 

Architect van dit project is Tom Veeger.
Hij is werkzaam bij Van den Pauwert
Architecten uit Eindhoven. Het gebied
vormt een sterke eenheid door onder-
scheidende architectuur en bijzonder
materiaalgebruik. Verschillende wonin-
gen liggen aan eigentijdse hofjes, die
rustig en kindvriendelijk zijn ingericht.
Bovendien wordt er veel aandacht
besteed aan de inrichting van de direc-
te omgeving.

Indeling zelf bepalen
Een deel van de woningen aan St. Cyr
wordt gebouwd door Structon
Bouwprojecten Zuid Nederland. De ver-
koopprijs van deze woningen is gemid-
deld 225.000 euro. Hiervan is al een
groot aantal verkocht. De 20 duurdere
parkwoningen in de wijk Oranjeveld
worden gebouwd door Ban Bouw uit

Nuenen. De verkoopprijs van deze
woningen is circa  305.000 euro en
hoger. De meeste woningen hiervan
zijn al verkocht. Bijzonder bij dit project
is, dat bewoners bij enkele kavels samen
met de architect de indeling van de
woning naar eigen wens kunnen bepa-
len. De eerste woningen worden, naar
verwachting, eind dit jaar opgeleverd.
Alle woningen worden verkocht via
Duterloo Makelaardij.

Verbetering leefomgeving
Naast de nieuwbouw wordt ook de
woonomgeving aangepakt. Het project
is, zo gaf wethouder Maasakkers al eer-
der aan, van groot maatschappelijk nut,
omdat de leefomgeving in De
Coevering daarmee sterk wordt verbe-
terd.
De gemeente investeert bijna 4 miljoen
euro in de herinrichting van het open-

bare gebied, inclusief de nutsvoorzie-
ningen en de wegen. De totale investe-
ring in het gebied bedraagt bijna 50
miljoen euro. Een belangrijk deel daar-
van heeft betrekking op de reeds ges-
loopte flats en de nieuwbouw van
Maison St. Cyr en komt voor rekening
van Woningbouwvereniging Beter
Wonen Patrimonium. n

Foto’s St.Cyr op wijkbladcoevering.nl

Wooninc.  start  bouw  St.  Cyr
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Feest met ons mee!

Supervoordelig rijlessen
vanaf 1 januari

Bel: 040-2851843 / 06-24876688 / 06-41184763, www.gervdberkrijles.nl

25 - JARIG JUBILEUM25 - JARIG JUBILEUM252525

Moderne Golf

met airco,

rookvrij

kaart te gebruiken. Dus navigeren gaat
niet. Wel kun je met een dergelijke GPS
een route lopen en die later naar de PC
uploaden. Ook is het mogelijk om rou-
tes van het internet te halen en deze te
downloaden naar de GPS. Je kunt zo'n
route dan nalopen.

Op de foto links staat een Garmin Geko
201 afgebeeld. De GPS-en uit de Geko
klasse zijn klein, licht, gaan lang mee op
een setje batterijen en zijn waterdicht.
Zelfs in de stromende regen kun je de
GPS gewoon blijven gebruiken.
De Geko familie bestaat uit de 101, 201
en de 301. Ze kosten tussen de 130 en
315 euro. Voor meer informatie kijkt u
op de site van de grootste GPS shop van
Nederland: http://www.gps-garmin.nl

De GPS-en met kaart 
Een GPS met kaart geeft u meer moge-
lijkheiden dan een kaart-loze GPS. Links
op de foto ziet u de Garmin 60C, een

alleskunner. Of u wilt navigeren
met de auto, motor of fiets, een
route wilt na-rijden, fietsen of
lopen. Het kan allemaal. De 60C
ligt lekker in de hand, is water-
dicht, gaat ruim 15 uur mee op
een setje oplaadbare penlights.
In de auto of op de motor of
fiets zorgt een handig steuntje
ervoor dat de GSP "handsfree"
gebruikt kan worden.
Dankzij de handige USB aanslui-
ting zijn routes en kaarten snel
naar de GPS gestuurd. Garmin
MapSource software zorgt ervoor

dat u routes vooraf kan plannen.
Ook kunnen gereden/gelopen
routes vanaf de GPS naar de PC
worden gestuurd en vandaar beke-

ken met MapSource. 

Wij gebruiken deze GPS voor zowat
alles. Hij wordt gebruikt voor motor-
toertochten, voor het navigeren in de
auto op vakantie, en voor wandelen.
Fietsen doen we op dit moment vrij wei-
nig, maar een steuntje ligt klaar.

De Garmin 60 serie bestaat uit de GPS
60 (zonder kaart mogelijkheden) en de
GPSMAP 60, GPSMAP 60C en GPSMAP
60CS. De eerste heeft een geheugen
van 24 MB (te weinig), de anderen 56
Mb. De CS heeft als extra een hoogte-
meter (luchtdruk) en elektronisch
Kompas (de 60C moet dat berekenen uit

Een veel handiger en leu-
kere methode is wande-
len met een GPS. Je ziet
zo nu en dan wande-
laars met een GPS maar
voor de meeste mensen
is een GPS alleen bekend
van de auto. Daar werkt
het prima en op dezelfde
manier kan het van pas
komen met wandelen.
Omdat het wandelen
met een GPS echt leuk is
wil ik u graag iets hier-
over vertellen.

Hoe werkt een GPS
GPS satellieten roteren twee keer per
dag om de aarde heen en brengen een
signaal over naar de aarde. GPS ontvan-
gers nemen dit signaal op en gebruiken
driehoeksmeetkunde om de exacte loca-
tie te bepalen. De ontvanger gebruikt
het tijdsverschil tussen de ontvangst van
het signaal en de uitzendtijd om de
afstand tot de satelliet te bepalen. Als nu
enkele metingen als deze plaatsvinden,
kan de ontvanger uitrekenen waar hij
zich bevindt en dit tonen op de kaart.

Een GPS ontvanger moet in contact
staan met 3 satellieten om een nauw-
keurige 2D positie en plaatsverandering
te berekenen. Met 4 of meer satellieten
in zicht, kan er een 3D positie berekend
worden. Eens de positie bepaald is, kan
het GPS toestel andere informatie ver-

werken zoals: snelheid, afgeleg-
de weg, afstand tot aankomst-
plek, zonsopgang -en ondergang
en nog veel meer.

Hoe nauwkeurig is GPS?
Dat ligt eraan waar u zich
bevindt. In de open ruimte kan
een GPS wel een nauwkeurig-
heid van 3 meter hebben. Onder
de bomen of tussen
gebouwen/bergen
kan de GPS minder
nauwkeurig zijn.
Dit komt doordat
er dan minder sate-

lieten ontvangen
kunnen worden. In het
ergste geval ontvangt
u helemaal niets en
dan sta je mooi te kij-
ken met de GPS in de
hand.

Wat voor soorten
GPS-en zijn er
eigenlijk?
GPS-en kunnen in 2
groepen worden in-
gedeeld: met en zon-
der kaart aan boord.

De kaartloze GPS-
en 
Dit zijn doorgaans een-
voudige GPS-en. Het is
niet mogelijk om een

Wandelen  met  een  GPS
Wandelen kun je door het jaar heen, of het nu koud is of warm. Meestal
lopen we bekende rondjes of proberen een route te volgen. Als die aan-
gegeven wordt door een nette serie paaltjes valt het allemaal wel mee.
Anders wordt het als we een route moeten lopen met een kaart. Dat is
voor de meeste mensen geen al te handige methode.



nu toe gelopen hebben. Op de kaart
ziet u links onder nog een stukje A2. Op

die manier weet je altijd waar ongeveer
bent. Zeker omdat je eenvoudig kunt in-
en uitzoomen.

Tijdens het wandelen (en achteraf) kan
altijd gekeken worden wat de gemid-
delden zijn geweest. Zo heb je altijd alle
gegevens bij de hand. Op wijkbladcoe-
vering.nl staan nu al zeventien GPS
wandelroutes. n

Rob Biesters

Discussieforum  wijkblad

Bent u iemand die graag zijn mening
geeft over het reilen en zeilen in de
Coevering. Dan bent u vast geinteres-
seerd in ons discussieforum. Hier kunt u
reageren op anderen en zelf nieuwe dis-
cussieonderwerpen aandragen.
Veel discussieplezier.

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl
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de satelliet informatie. Het kompas
werkt daardoor alleen als er bewogen
wordt. 

De prijzen voor de GPSMAP uitvoerin-
gen variëren van 240 tot 900 euro. Dit
is afhankelijk van de uitvoering, het
kaartmateriaal en overige accessoires.

Voor meer informatie kijkt u op de site
van de grootste GPS shop van
Nederland: http://www.gps-garmin.nl

Waarvoor heb ik gekozen
Zoals u al begrepen hebt ben ik in het
bezit van een Garmin GPSMAP 60C met
alles erop en eraan. Als ik ergens wil
gaan wandelen dan navigereer ik eerst
naar het begin van de route. Dat werkt
erg ontspannend want je hoeft nergens
te zoeken in de vreemde. Eenmaal op
de plaats van bestemming zijn aange-
komen loop ik de track op het scherm
na. Ook dat is ontspannend want het
kan bijna niet fout. Dus blijft er veel tijd
over om rond te kijken, te fotograferen
en te genieten.

Hoe ga ik te werk
Voor het wandelen gebruik ik
OziExplorer (www.oziexplorer.com) en
een stelletje ingescande topografische
kaarten. Helaas zijn er nog geen digita-
le topografische kaarten te koop. Onze
topografische dienst schijnt zoveel voor
de informatie te vragen dat het tot nu
toe onbetaalbaar is om ze digitaal op de
markt te brengen. 
Maar niet geklaagd, ik kan vooruit met
de gescande kaarten en OziExplorer.
Vooraf wordt bekeken welke route het
gaat worden. Die tekenen ik in met
OziExplorer. Als ik klaar ben dan is be-
kend hoe lang de route gaat worden en
kan die naar de GPS geladen worden.
Door de bossen lopend laat de kaart op
de GPS weinig informatie zien. Die is
gemaakt voor het navigeren op de weg
en zoals al eerder gezegd digitale topo-
grafische kaarten zijn er nog niet in
Nederland (wel in Belgie en Duitsland
bijvoorbeeld). 
Maar voor het wandelen maakt het niet
uit. De foto links laat het scherm van de
GPS (Garmin GPSMAP 60C) zien. De
rode lijn is de route, het driehoekje het
punt waar we op dit moment staan. Je
moet gewoon zorgen dat het driehoek-
je op de route blijft. En dat is niet al te
moeilijk. Linksboven ziet u de snelheid
(achter de PC is die nul) en hoe ver ik tot

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Hoog Geldrop 49 - Geldrop - Tel. 040-2862577

Verf - behang - wandafwerking



De zwarte Panters van de IVN hebben
weer de Strabrechtse Heide ontdaan
van de berkenbomen. Deze horen daar
namelijk niet thuis. Vorige week was er
ook al een poging gedaan, maar een
grote sneeuwstorm maakte het werken
onmogelijk. Deze week werkte het weer

wel mee en kon men de berkenbomen
met zaag en snoeischaar te lijf gaan.
In maart worden de omgezaagde
bomen in de sloten gelegd. Deze sloten
slippen hierdoor dicht. Zo blijft de heide
natter. Dat is beter om de waterstand op
peil te houden. Sloten horen eigenlijk
niet thuis op de heide. 
Naast de jaarlijkse snoeiacties doen de
Zwarte Panters meer leuke activiteiten.
Meer informatie kunt u vinden op de de
website van de IVN. of bij Jo van
Gerven, 040 2863589. n

Toneel
Sommige mensen zijn er gewoonweg
verslaafd aan. Ik zit inmiddels in de
derde en er zijn steeds meer mensen in
mijn klas die meedoen aan verschillende
toneelvoorstellingen. Maar ik ben niet
echt zo'n toneeltype. Hoewel het mij
best gezellig lijkt zoals ik vrienden erover
hoor praten. En omdat ze dan ook veel
na school moeten repeteren krijgen ze
later in het jaar een week vrij. Maar dat
is helemaal niet handig want dan moet
je altijd wel een paar testen inhalen. Ik
vind toneel wel heel leuk om naar te kij-
ken. Ik hebt dan ook een CJP-pas(cultu-
reel jongeren paspoort) en daarmee
krijg ik heel vaak korting bij toneelvoor-
stellingen in de schouwburg bijvoor-
beeld.
Het leukste soort toneel vind ik cabare-
tiers. Ik vind mensen zoals Arie en

Silvester, de vliegende panters en
Nagieb echt heel leuk. Ik was laatst ook
nog naar een toneelvoorstelling hier in
Geldrop geweest maar daar vond ik niet
echt zo veel aan. Hoewel er soms toch
wel leuke grapjes tussen zaten. Ik ben
nog nooit naar een popconcert
geweest maar dat lijkt mij ook niet zo
super leuk want het is meestal een
gigantisch evenement.  n

Merijn van Wanroij

jeugd rubriek
Merijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

In de klas is gesproken over allerlei zang
"Waarom ben je gisteren niet op school
geweest?' Wil de onderwijzer van
Martin weten.
'Dat staat op het briefje, dat mijn moe-
der meegegeven heeft,' antwoordt hij.
'Maar ik wil van jou weten, wat je man-
keerde.'
'Dat heeft mijn moeder me niet verteld.'

Marietje was nogal eens ondeugend.
Op een dag toen ze bijzonder lastig
was, zei haar moeder tegen haar:
'Als je zo stout blijft, worden je kinderen
later ook zo stout.'
Marietje: 'Nou hebt u zich toch wel ver-
raden.'

Claessens komt in Amsterdam een oude
vriend tegen.
'Zo,' zegt de vriend, 'wat kom jij in
Amsterdam doen?'
Claessens: 'Ik ben op huwelijksreis.'
Vriend: 'Maar waar is de bruid dan?'
Claessens: 'Oh, die is niet meegegaan.
Die kende Amsterdam al.' n

Dennis Biesters

Dennis’

Moppentrommel

Vliegende Panters

12

Zwarte Panters snoeien hei

Toen ik die vervelende ochtend wakker
werd gemaakt wist ik nog van niets, tot-
dat mijn mama er iets van zei.
'IK HEB VORIGE NACHT EEN BRAND
GEZIEN.'
Toen vroeg ik waar die brand had
plaatsgevonden. Vervolgens zei ze: 'Ik
weet niet waar, misschien wel in het
winkelcentrum.'
Toen gingen we uit het dakraam kijken
en zagen een brandweerman water
spuiten, best ver weg van ons huis.
Dit verhaal gaat niet over de brand,
maar na de brand. Als school sportte we
altijd in de sporthal, maar dat konden
we even vergeten. Even geen gym

meer, dacht ik, of zelf nooit meer.
Maar die gedachte veranderde heel
snel, want we gingen voortaan naar
sporthal De Kieviet om te gymmen.
Natuurlijk met de bus.
En ik vond het al leuk om in de bus te
zitten toen ik klein was.
Toen we voor het eerst gingen gymmen
hadden we een inval jufrouw, want
mijn meester had een vrije dag.
Qua leuke gymlessen zijn we er wel wat
op achteruit gegaan.
En het is er ook niet zo luxe meer als in
onze vorige sporthal. n

Dennis Biesters

Na de brand in de sportzaal
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Basisschool De Bron is één
van de scholen die via Plan
Nederland een kind uit
Bolivia ondersteunt. Met
stemmen, die uit de hemel
lijken te komen, zingen vijf
kinderen van de school een
lied van een bekende Neder-
landse zanger of zangeres in
het familieprogramma "Ster-
retjes" van de Tros. De
betreffende artiest is aanwe-
zig om de kinderen een
handje te helpen, wanneer
ze bijvoorbeeld even van de wijs raken. 
Het achtdelige programma dat is gestart
op zondag 20 februari jl. , wil laten zien
dat kinderen overal op de wereld het-
zelfde zijn en van muziek houden. De
presentatie wordt gedaan door Ron
Boszhard en de muzikale begeleiding
door Cor Bakker.

Ik had een gezellig gesprek met twee
Sterretjes en hun ouders. De afleverin-
gen waar zij in optreden worden uitge-
zonden op zondag 13 en 27 maart om
11.20 uur.
Jack en Betti Willems met hun 5-jarige
dochter Denise en Marijke van Dijk met
haar zoontje Kolya  van 6 jaar.

De selectie
In november vorig jaar kwam Ron
Boszhard naar De Bron om een voorse-
lectie te maken voor het programma
"Sterretjes".  Hij ging een kort individu-
eel gesprek aan met de kinderen uit
groep 1,2 en 3.

Een maand later werden zowel de
ouders van Denise als ook de moeder
van Kolya gebeld dat hun kinderen
waren geselecteerd voor het program-
ma. In januari van dit jaar, was de grote
dag van de opnames. 
De geselecteerden ontvingen een uitno-
diging met daarin alle informatie over
de opnamedag. Er waren drie opname-
dagen, waarin de kinderen de artiesten
ontmoetten met wie ze samen het geko-
zen lied zongen.
Op zaterdag 6 januari vertrokken
Denise en haar ouders naar Den Haag.
Jacques en Betty waren nerveuzer dan
Denise. Dat gold ook voor Marijke.
Kolya mocht op 8 januari haar kunsten
vertonen.

Het gekozen lied met de bijbehorende
tekst kon thuis worden geoefend.
Denise zong samen met Dennie
Christiaan het lied "Zaterdagavond" en
Kolya zong "Hou me Vast" met Xander
Buisonjé.

jeugdrubriek
Natuurtalenten
"Op de opnamedag werd er niet echt
gerepeteerd", vertelde Marijke. "We wer-
den heel hartelijk ontvangen, de kinde-
ren mochten spelen en ze lieten het
podium zien. Er was wat te eten en te
drinken. Ik stond er echt versteld van
hoe gemakkelijk ze de kinderen regis-
seerden. Ron Boszhard deed 't ook heel
erg goed. Dat is zo'n aardige man.
Voordat ze begonnen met zingen was
er een kort vraaggesprek tussen Ron en
de kinderen.
Zo werd Denise gevraagd of ze iets in
het Hongaars kon zeggen, omdat haar
moeder uit Hongarije komt." 
"Ik was zo zenuwachtig," vertelt Betty.
"Jacques had nergens last van, hij vond
het allemaal prima. Natuurlijk waren
beiden beretrots op Denise, die heel
goed had gezongen. Ze was helemaal
niet nerveus en stond er heel ontspan-
nen bij." 
"Ik was niet alleen zenuwachtig, maar ik
heb wel zitten huilen," lacht Marijke. "Ik
vond dat hij het zo goed deed, ondanks
het feit dat hij moeite heeft met de let-
ter 'r'. Hij zong uitgerekend mijn lieve-
lingslied. Nou, houd het dan maar eens
droog, als je jouw kind zo ziet staan.
Echt geweldig", zegt ze met trots in
haar stem.

Een mooie herinnering
Na afloop werden er natuurlijk foto's
gemaakt, werd er gebabbeld met de
artiesten en kregen de "Sterretjes' alle-
maal een keyboard met een microfoon
cadeau.
Later kregen de kleine artiesten foto's
toegestuurd als herinnering aan hun
optreden in het programma Sterretjes.
Inmiddels hangen er her en der posters
waarop de kinderen van basisschool De
Bron staan afgebeeld samen met Ron
Boszhard en Cor Bakker.
Het programma is 20 februari jl. van
start gegaan. Dat betekent helaas dat ik
de andere Sterretjes en hun ouders niet
heb kunnen spreken. 
Dat zijn Kristel Verhees, Lisa Mennen en
Sjoerd Bootsma. 

Wilt u meer weten over de programme-
ring en de uitzending kijk dan op
www.debrongeldrop.nl onder Nieuws
uit de Bron!! n

Pearl Bakermans

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

De sterren van De Bron
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Peter Adriaanse is een gepassioneerde
man die, na 22 jaar als projectleider bij
de SWS, nog altijd enthousiast te werk
gaat bij elk project dat hem wordt aan-
geboden. Hij vertelde in een razend
tempo wat hij doet, waar hij voor staat
en over 22 jaar ervaring als projectleider
voor SWS.

Metselwerk
Peter vertelt: 'Of het nu gaat om nieuw-
bouw, planmatig onderhoud of revitali-
satie, er komt heel wat bij kijken, voor-
dat de eerste steen wordt gelegd of
afgebroken.
Wanneer men kijkt naar een renovatie
van een aantal woningen, dan kunnen
de voorbereidingen al ruim een jaar aan
de gang zijn. Veel vergaderingen en
besprekingen gaan er aan vooraf. In
vaktaal noemt men dat bouwmanage-
ment. Er moet een goedkeuring komen
van de directie.  De begroting, waar
zich eventuele problemen kunnen voor-
doen en de oplossing ervan, worden
besproken. 
Ruggespraak met de bewonerscommis-
sie is in deze van belang.' 

Waarom een renovatie?
"Dat kan beginnen met een klacht over
een woning die een bewoner meldt bij
de bewonerscommissie. Zij komen op
hun beurt bij ons met de vraag of we
niet eens willen kijken of er iets gedaan
kan worden aan bijvoorbeeld het
onderhoud. Dat nemen we uiteraard
serieus, dus het kan gebeuren dat we
beslissen om een grote renovatie uit te
voeren. In de Coevering is dat gebeurd.
De woningen staan ongeveer 30 jaar
en zijn toe aan vernieuwing. 
Dan bekijken we wat we gaan doen.
Soms besluiten we dat woningen wor-
den afgebroken om er nieuwe voor in
de plaats te zetten. Dat is een giganti-
sche klus, maar wanneer dat het beste
is doen we dat. 
Bij deze woningen was dat niet echt
nodig en heeft men gekozen voor reno-
vatie. Dan komt de vraag: Hoe gaan we
dat met de bewoners oplossen? Onze
ervaring is dat de bewoners toch graag
in de woning blijven. Soms gaan ze
naar wisselwoningen als woningen

worden afgebroken voor
nieuwbouw. Voor dit project
was dat geen optie. Het is
voor de bewoners niet
gemakkelijk. Daar houden wij
natuurlijk rekening mee. Het
blijkt dat de bewoners toch
minimaal vier weken flink in de rommel
zitten, maar daar krijgen ze dan ook iets
moois voor terug, althans dat is waar
wij voor staan."

Open huis
"De bewoners zitten enkele dagen in de
kijk. Met het vernieuwen van de gevels
ontstaat er natuurlijk een open huis." 
Peter vertelt dat er rekening wordt
gehouden met de wensen van de
bewoners. 
"Natuurlijk houden we ons aan de stan-
daard veranderingen, vooral omdat het
nodig is. Deze woningen kunnen dan
de komende 20 jaar zonder problemen
blijven staan. We kunnen niet bij de één
de tegels in de badkamer twee rijen
hoger gaan plaatsen, omdat ze dat
mooier vinden. Dat is ook niet te doen
voor de aannemer. We houden graag
rekening met de wensen van de bewo-
ners, maar we hopen ook op begrip van
hun kant als we ons willen houden aan
de veranderingen die standaard wor-
den uitgevoerd."

De eerste weken
"Het is voor ons de eerste twee weken
ook zoeken naar de juiste samenwer-
king.  Er werken toch ongeveer 40
werklieden aan de woningen. Bij de
eerste woning kunnen we pas ervaren
hoe het in de praktijk werkt. We zitten
momenteel redelijk op schema, ondanks
de weersomstandigheden van de afge-
lopen weken. De werkzaamheden aan
de gevels hebben we in verband met de
vorst niet geheel volgens schema af
kunnen wikkelen. 

De medewerking van de bewoners
bevordert de voortgang van de renova-
tie. Het is van beide kanten even wen-
nen en aftasten wat gaat er gebeuren.
Uiteindelijk verloopt het vrij soepel. Kijk,
er moeten zich geen weersomstandig-
heden voordoen, waardoor we een

IInn  ggeesspprreekk  mmeett  pprroojjeeccttlleeiiddeerr  PPeetteerr  AAddrriiaaaannssee
De  renovatie  van  189  woningen

week niet vooruit kunnen. Regen dagen
achtereen kan het werk aardig ophou-
den."

De renovatie van dichtbij
Peter komt met het idee om via het
Wijkblad de bewoners wat te vertellen
over de verschillende aspecten die aan
bod komen bij een dergelijk groot pro-
ject, zodat de bewoners een idee krij-
gen van de mensen achter deze reno-
vatie. Ik deel zijn idee en houd jullie op
de hoogte van de vorderingen.

De spits is eraf, de eerste woningen met
hun nieuwe gevels staan er goed bij!

Tot schrijfs n

Pearl Bakermans

Vijfentwintig  meter
bad  in  Sporthal  de
Coevering

Bij de herbouw van Sporthal de
Coevering overweegt de gemeente om
een 25-meter bad aan te leggen onder
de nieuwe vloer. Deze vloer kan een-
voudig onder de tribunes worden
geschoven als het bad in gebruik is. De
sporthal was tot nu toe maar voor 55%
in gebruik. Er werd al langere tijd
gezocht naar een mogelijkheid om de
sporthal beter te benutten. De combi-
natie sporthal en een binnenbad is ide-
aal, volgens wethouder Maasakkers.

Wethouder Maasakkers zal de plannen
van de gemeente toelichten in de Dreef
op vrijdag de eerste tussen 10.00 uur
en 11.00 uur. U bent van harte welkom.

n

Ik sprak op een woensdagmiddag af met Peter Adriaanse, de
projectleider van het immense renovatieproject van 189
woningen in de Coevering. Het werd een boeiend gesprek met
een prettige persoonlijkheid.

Peter Adriaanse achter zijn notebook
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Byrd werd in 1888 in de Amerikaanse
staat Virginia geboren. Hij kwam uit één
van de rijkste en machtigste families van
die staat. De broer van Byrd was senator
in Virginia. Ook voor Byrd leek roem in
de toekomst te zijn weggelegd.  Hij
wilde carrière maken in de marine. Op
twintigjarige leeftijd begon Byrd aan de
opleiding en wilde gaan dienen op een
marineschip. Een verbrijzelde enkel
zorgde er echter voor dat hij deze ambi-
tie in 1916 moest opgeven.

Hierna ambieerde Byrd een carrière als
piloot. Hij was vooral geïnteresseerd in
de technologie van vliegtuigen. Deze
was nieuw, want het vliegen stond nog
in de kinderschoenen. Vanaf zijn jeugd
was Byrd al nieuwsgierig naar de pool-
gebieden. Hij was vastbesloten deze te
gaan onderzoeken. Een begin was een
vliegreis over Groenland in 1925,
samen met Donald MacMillan. Dat was
natuurlijk niet zijn uiteindelijke doel.

Byrd financierde privé een expeditie
naar Artica, de Noordpool. In 1926 was
het zover. Het vertrekpunt was
Spitsbergen, de eilandengroep ten
noorden van Noorwegen. Op negen
mei vertrok Byrd samen met Floyd
Bennett, die het vliegtuig bestuurde,
voor een reis over de Noordpool.
Hiermee schreven ze geschiedenis. Er
was namelijk nog nooit iemand eerder
over de Noordpool heen gevlogen.
Byrd en Bennett werden bij terugkomst
als helden ingehaald en onderscheiden.

Maar Byrd bleef niet echt op zijn lauwe-
ren rusten. Niet lang na zijn opmerkelij-
ke tocht over de Noordpool, voltooide
hij voor het eerst in de geschiedenis een
vliegreis met een meermotorig vliegtuig
over de Atlantische Oceaan. Hierna
vond Byrd het tijd zijn blik te werpen op
Antarctica, de Zuidpool. Hij zou in totaal
vijf expedities naar het gebied onderne-
men. Door zijn eerder vergaarde roem
was het geld voor deze tochten geen
probleem meer.

Tijdens zijn eerste expeditie naar de
Zuidpool, bouwde Byrd er een basis.
Deze kreeg de naam Little America mee.
Ook hier was hij de eerste mens die
over het gebied heen vloog. De basis
Little America bestond uit drie vliegtui-
gen, drie hondenteams, fotografen en
radiotechnici. Deze hadden het doel om
de Zuidpool te onderzoeken. Met zijn

HHeerrkkoommsstt  ssttrraaaattnnaammeenn
CCooeevveerriinngg::  RRiicchhaarrdd  EE..  BByyrrdd
Een ieder die belangstelling toont voor de geschiedenis van de Noord-
en Zuidpool of degene die wetenschappelijk onderzoek doet naar beide
polen, kan niet voorbij aan de naam van Richard E. Byrd, voorheen
admiraal in de Amerikaanse marine.

Admiral Richard Evelyn Byrd in het be-
gin van zijn internationale bekendheid

Hypotheken
- woningaankoop
- verbouwingsplannen
- lagere maandlasten...

Pensioenen en Financieringen

George Kieft
Waleweinlaan 199, 5665 CJ  Geldrop
tel. 040 - 2858559, fax 040 - 2342780

Verzekeringen
- woonpakketten (met korting)
- auto’s & oldtimers
- zorgverzekeringen...

volgende expedities heeft Byrd een
grote bijdrage gehad in de geografische
ontdekking van dit poolgebied. Het
gevolg hiervan was dat zijn land, de
Verenigde Staten, het nieuwe gebied als
haar eigendom kon opeisen. 

De verdiensten in zijn lange carrière,
van 1926 tot aan zijn dood in 1957, als
ontdekkingsreiziger van de Noord- en
Zuidpool waren groot. Dit bezorgde
hem grote roem. Bovendien leefde
Byrd, in tegenstelling tot vele andere
ontdekkingsreizigers, in een tijd met
moderne communicatiemiddelen. Hier-
door kreeg hij nog meer naamsbekend-
heid. n

Peter Coolen

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor
alle artikelen “Herkomst Straatnamen
Coevering“ uit voorgaande wijkbladen.
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HHoorreenn,,  zziieenn
eenn  nniieett  lluuiissttee-
rreenn  ((2233))
HELP, zijn ze nu helemaal gek gewor-
den! Waren er eerst maar vier van die
vervelende monsters, nu is er weer één
bij gekomen. Een logé, een tijdelijke
noodopvang noemen ze dat. Ja, ja, tij-
delijk daar zal ik is effetjes goed aan

meewerken. 24 uur misschien, maar
veel langer niet. Hé, waarom mag ik
niet mee naar boven? Ik moet toch ook
weten waar dat beest huist. Ha, wat
hoor ik daar? Het is hommeles daar
boven. Gelukkig ben ik dus niet meer de
enige paniekzaaier in huis. 't Zal mij
benieuwen hoe dit afloopt.

Na veel gemiauw, gegrom en gesis
komt de tijd dat ik naar boven moet
gaan om te slapen. Ja hoor, eindelijk
mag ik. Hé, wat is dat? Wat moet ik nou
in de studio? Kom op zeg! Wat hoor ik
hiernaast? Daar zit vast die vreemdeling.
Mag ik niet even kijken? En wat is dat?
De rest wil niet naar beneden. Goed zo
jongens, protesteren! We hebben het al
moeilijk zat samen. Wat nu weer? Moet
ik alweer verhuizen? Ja hoor, vannacht
mag ik op de grote slaapkamer slapen.
Gezellig! Kan ik twee mensen wakker
maken als ik dat wil. Na wat volksver-
huizingen, inmiddels drie dagen later,
wist ik al waar mijn kleedje lag; dus hup
gelijk maar naar die kamer. Oh, wat was
dat leuk. M'n vier kameraden in de strijd
waren daar ook nog. Gelachen dat we
hebben. Alleen de bazen waren er niet
zo blij mee. Toen waren de rapen gaar.
Daarna mocht ik in de studio en in het
halletje ervoor slapen, helemaal alleen.
Zielig hè? Maar ook hier wist ik wel wat
op. Lekker vroeg in de morgen, toen ik
beneden weer wat mensen zag, begon
ik lekker irritant te piepen. Na twee
weken deed ik er nog wat zielig klin-
kende janktonen bij, zodat er flink op
mij gemopperd werd. Dat deed me dus
mooi niks. Die vreemdeling daarboven
zette ook regelmatig de boel op stelten.
Na ongeveer vier weken hadden wij het
eindelijk gewonnen. De logé vertrok en
het "gewone" leven kon hier weer door-
gaan. Ik klier er weer lustig op los, zon-
der dat er boven nog zo'n klier rond-
loopt. n

Zar Blok

Fietsers  tegen
weg  ten  oosten
van  Geldrop
Het weer werkte mee toen de ruim 125
fietsers tegen een weg ten oosten van
Geldrop vertrokken voor een fietstocht
langs het mogelijke tracé. In Nuenen

stond nog eens een grote groep klaar
om gezamelijk naar Laarbeek te fietsen.
Onderweg werd regelmatig gestopt om
een spreker de kans te geven iedereen
duidelijk te maken wat er aan natuur
vernield gaat worden door een mogelij-
ke weg. En dat is veel, veel te veel. 

De tocht was prima georganiseerd. Dat
mag ook wel als in colonne met 235
mensen veilig moet worden overgesto-
ken bij gevaarlijke kruispunten. Veelal
ging de route binnendoor, het tracé vol-
gend. Heerlijke stukken natuur, waar nu
nog kan worden genoten van stilte en
ruimte. Straks moet daar een weg lig-
gen. 
Helaas waren de hoge heren van de
SRE zelf niet aanwezig om te kijken wat
ze straks gaan vernielen als er gekozen
wordt voor een tracé uit de alternatie-

Verkeersproblemen in de regio?

Geen nieuwe weg ten oosten van Geldrop,
ook niet elders in de regio!

Geldrop-Mierlo

Verkeersproblemen oplossen via benuttingmaatregelen
en

verbetering van (Hoogwaardig) Openbaar vervoer!


